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    WGS-30CN粘捕式灭蝇器是WGS-30C基础上改变而来的,

是以诱蝇光波和粘蝇纸结合来捕杀苍蝇等飞虫的灭蝇器。

    WGS-BN系列前后挡板内承载粘蝇纸，两块挡板往上

由内至外倾斜，与诱蝇灯管成 V字形。诱蝇光波由内侧

铝制反射腔折射至机外，将苍蝇引诱至机内，被粘蝇纸

捕捉，万无一失。
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IN IT TO WIN IT,CAPTURE THEM IN ONE SWOOP!
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 机身尺寸
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���Specification:

Machine overall dimension Net weight Rated voltage Rated power Fluorescent tube dimension Effective area
 净重  额定电压 额定功率 灯管尺寸 有效面积
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粘捕型系列 
Stick-Trap and Catching Series

There is fly paper inside the front baffle and the back baffle of the 
WGS-BN series, those two baffles incline upward from the inside 
to the outside, become into a "V" shape with the fly alluring lamp 
tube.The light wave for fly alluring is reflected from the aluminum
reflecting region of the inner side to the outside of the machine,
so the flies are attracted into the inside of the machine and catched 
by the fly paper,it can assure the flies are killed under any 
circumstances.

Model WGS-30CN is a kind of stick-trap and catching fly catcher, 
it is changed from WGS-30C,combining the functions of fly alluring
light wave and fly paper to kill the flying insects.

SJ-36�消毒灯系列 
Timed Sterilamp Series 亨得利定时杀菌灯系列包括SJ-36、SJ-30和SJ-15。

本产品适合在餐饮业、食品加工业、卫生用品制造业、冷熟食超市、

医院、学校等需要定期杀菌消毒的场所使用。

该产品采用铝合金外壳，结实耐用；配置遥控定时开关，使用方便。

HENDERY TIMED STERILAMP include SJ-36,SJ-30,and SJ-15.
It is applied to the catering, food processing, sanitation supplies, cold deli supplies 
supermarket, hospitals,schools and other places that need regular sterilization.
This product uses aluminum alloy shell which is stable and durable, equipped with 
remote control time switch for application expediently.

Sj系列杀菌灯管设计在在机器前置部分，腔内有电镀反射层，能扩大紫外线光波的覆盖面积。紫外线杀菌

灯波长在260nm左右，除杀菌外还会伤害人和动植物，所以在使用本机的杀菌功能时，人员和动物等应离开消毒

现场，以避免被紫外线灼伤。

The lamp tube of SJ series sterilamp is set to the fore part, which contains galvanized reflector inward to enhance the 
ultraviolet rays cover area. The wavelength of the ultraviolet lamp tube is about 260 nm, which affects to bacteria but also 
harm human, animals and plants. So mans and animals should leave the workplace when the sterilization starts, which avoid 
getting ultraviolet rays damage.

消毒杀菌灯
Sterilamp

遥控开关
Remote Conteol Switch 

一、 机械开关

需要先将机身上的机械开关打开后，才能用遥控进行后续操作（一般情况下长期开启即可）。

二、 遥控操作

1、按下总开/总关键打开消毒杀菌灯。

2、开启消毒灯后选择消毒时间（15分钟、30分钟、60分钟）

3、待消毒时间结束后，本产品会自动关闭。

4、需要临时关停消毒灯的，可以按下总开/总关键进行关闭。

5、开启消毒灯后应尽快离开消毒工作现场。

Mechanical switch
The remote control can be operated after the mechanical switch turn on.(it is suggested that switch turns on for long term 
usually) 
Remote control

1、Turn on the main switch to open the sterilamp.

2、Choose the sterilization time(15mins, 30mins, 60mins) after turning on the sterilamp.

3、Auto power off after the sterilization finish.

4、Press the main switch to turn power off when the sterilamp should be stopped working.

5、Leave the workplace as soon as possible when the sterilamp has been turned on.
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SJ-15

SJ-30

SJ-36

SJ-30�SJ-15


